
 
Zápis č. 1/2010 (48) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 11. 1. 2010 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. V. Gerlich , P. Peroutka 
(celkem 7 členů AS) 

Omluveni: Ing. M. Navrátil, Ph.D., Bc. O. Vrzal, Bc. Novotná-Czudková, 
Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., prof. Ing. 

Roman Prokop, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Příprava voleb zástupců FAI do Akademického senátu UTB pro další funkční období. 

4. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek.  

Dr. Chramcov  informoval o tom, že na základě požadavků pracovníků ÚM byly na učebny 
54/107-110 a 51/118,119 objednány větší tabule. Dr. Adámek upřesnil, že tabule by měly být 
dodány do konce ledna 2010.  
Dr. Chramcov  informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB 

• Na MŠMT byl zaregistrován nový Studijní a zkušební řád UTB 
• AS UTB se rozrostl o členy nové Fakulty logistiky a krizového řízení 
• Po obsáhlé diskusi v AS UTB i EK AS UTB a přes výhrady zástupců FAI a FHS je 

v pravidlech rozpočtu UTB na rok 2010 navrženo, že interní normativ UTB na studenta 
bude počítán bez ohledu na limity studentů, které byly stanoveny rozhodnutím rektora.  

 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI informoval o tom, že k 1. 1. 2010 došlo k rozdělení ÚAI a ÚEM na 4 nové ústavy. V 
těchto dnech se řeší technická stránka změny struktury FAI. Je připravena další verze změn 
dislokací pracovníků s důrazem kladeným na to, aby došlo k co nejmenšímu počtu přesunů a 
aby byly splněny požadavky pracovníků. Definitivní návrh dislokace bude projednán s řediteli 
ústavů. Dále děkan FAI informoval o tom, že došlo k posunu v přípravě nových studijních oborů. 
Návrh Bc. studijního oboru bude zaslán na akreditační komisi MŠMT. Návrh Mgr. studijního 
oboru bude rozeslán k připomínkování členům průmyslové rady z praxe. Děkan FAI požádal 
členy AS FAI o kontakty na další kolegy z praxe, kteří by byli ochotni připomínkovat návrh 
nového Mgr. oboru.  

Prod. Adámek informoval o školení doktorandů a jejich školitelů týkající se pokynů a doporučení 
pro podávání návrhů do Interní grantové agentury. Školení proběhne ve čtvrtek 14. 1. 2010.   



Strana 2 (celkem 3)  Zapis10-01-48 

Doc. Sysel a Dr. Matýsek navrhli dislokaci ústavů FAI dle odborného zaměření v následujícím tvaru: 
2. patro – ÚM+studijní oddělení, 5. patro – ÚIÚI+ÚPKS, 6. patro – děkanát, 7. patro – 
ÚAŘT+ÚŘP, 8. patro – ÚBI+ÚEM. Toto rozdělení akceptuje odborné zaměření jednotlivých 
ústavů a v dlouhodobém horizontu by k tomuto rozdělení mělo být směřováno ze systémového 
důvodu a budoucího rozvoje celé FAI. 

Návrh usnesení AS FAI  48/1 
AS FAI podporuje z dlouhodobého pohledu dislokaci ústavů FAI dle odborného zaměření. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 48/1 
AS FAI podporuje z dlouhodobého pohledu dislokaci ústavů FAI dle odborného zaměření. 

ad 3) Příprava voleb zástupců FAI do Akademického senátu UTB pro další funkční období. 

V souvislosti s vyhlášením voleb do AS UTB připravil Dr. Chramcov  připravil Organizační 
pokyny pro volby do AS UTB, které komentoval na zasedání kolegia děkana a následně rozeslal 
členům AS FAI k připomínkování. Vzhledem k tomu, že FAI zřídila detašované pracoviště v 
Praze, bylo nutné zajistit volby také na tomto pracovišti. V Organizačních pokynech pro volby 
do AS UTB byl tedy upraven bod č. 7, který upřesňuje postup při volbách na detašovaném 
pracovišti v Praze. Volby zde proběhnou dne 17. 2. 2010. 

Děkan FAI navrhl, aby pro lepší informovanost voličů byly na webu FAI a v televizním 
informačním systému FAI, také krátké informace o kandidátech především do studentské 
komory AS UTB. Další připomínky k tomuto bodu nebyly. 

Návrh usnesení AS FAI  48/2 
AS FAI schválil Organizační pokyny pro volby do AS UTB. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 48/2 
AS FAI schválil Organizační pokyny pro volby do AS UTB. 

AS FAI musí dle VJŘ AS UTB taktéž jmenovat obvodní volební komisi. Se všemi navrhovanými 
kandidáty bylo jejich jmenování do volební komise předjednáno. Studenty bude ve volební 
komisi zastupovat Bc. Tomáš Král a Ing. Jakub Rak. 

Návrh usnesení AS FAI  48/3 
AS FAI jmenoval podle čl. 2 odst. 5 Volebního a jednacího řádu AS UTB obvodní volební 
komisi pro volby zástupců FAI do AS UTB pro funkční období 2010-2013 ve složení: 
Předseda volební komise – JUDr. Ladislav Štefka, Členové – Ing. Petr Skočík, Ing. Jiří Mikulka, 
Ing. Jakub Rak, Bc. Tomáš Král. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
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Usnesení AS FAI 48/3 
AS FAI jmenoval podle čl. 2 odst. 5 Volebního a jednacího řádu AS UTB obvodní volební 
komisi pro volby zástupců FAI do AS UTB pro funkční období 2010-2013 ve složení: 
Předseda volební komise – JUDr. Ladislav Štefka, Členové – Ing. Petr Skočík, Ing. Jiří Mikulka, 
Ing. Jakub Rak, Bc. Tomáš Král. 

ad 4)  Různé. 

• Dr. Matýsek – je nutné zajistit vytápění zkouškových učeben ve zkušebním období. 
Požadavek bude zapsán do sešitu na vrátnici. 

• Ing. Gerlich – vznesl dotaz od studentů DSP, kteří mají výuku, zda a jak dlouho je 
povinností vyučujícího uchovávat semestrální písemné práce. Děkan FAI odpověděl, že 
toto nevyžaduje žádný předpis, ale pro dohledání práci ve sporných případech 
doporučuje uchovat písemné práce cca 2 roky. 

• Ing. Gerlich – zda je povinnost vypsat více termínů pro udělení zápočtu. Studijní a 
zkušební řád tuto povinnost nedává, ale je doporučeno umožnit studentům více termínů 
pro zápočet.  

Na základě diskuse k tomuto bodu bylo navrženo, aby se při úpravě Studijního a 
zkušebního řádu upravil i článek týkající se terminů zápočtů. 

• Dr. Chramcov vznesl požadavek, aby bylo nové rozdělení ústavů co nejdříve uvedeno na 
webových stránkách FAI. Doc. Sysel upozornil, že dosud nebylo oficiálně zveřejněna 
příslušnost zaměstnanců k novým ústavům. 

• doc. Sysel – nefungovala e-mailová podpora Stagu. Dle odpovědného pracovníka je již vše 
opraveno na adrese http://portal.utb.cz/. 

• doc. Sysel – informoval o stavu licence MSDN AA, pravděpodobně bude snížen počet 
oprávněných účastníků. Bude prodloužena licence. 

• doc. Sysel – upozornil na nedodržování Studijního a zkušebního řádu UTB v souvislosti 
s obhajobami disertačních prací.  

o při odevzdání disertační práce by mělo být k dispozici stanovisko školitele (viz 
čl.48 odst.2 písm. e)) 

o posudky by měly být rozeslány alespoň 15 dní před obhajobou všem členům 
komise. (Viz čl.51 odst 7), termíny obhajob disertačních prací by měly být 
vypisovány s dostatečným předstihem tak, aby byly splněny podmínky pro 
obhajoby.  

 
Další zasedání AS FAI se uskuteční dne 8. 2. 2010 ve 13 hodin v zasedací místnosti A606.  

 
Ve Zlíně dne 18. 1. 2010 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


